
PROTOKOLL nr 11

vid sammanträde i Djurgårdens IF: s 
Överstyrelse på Stadion den 21.4.75.

Närvarande: Rudolf Walldén (§§ 127-128) 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker(§ 127-132) 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

Härjämte närvor kanslisten Bo 
Andersson.

§ 127: Bingo-situationen:
Rudolf Walldén öppnade sammanträdet och Övergick direkt 

till en redogörelse för läget på bingo-fronterna. Representanter för 
DIF och Riksbingo AB hade träffats och som en följd av överläggningarna 
förelåg vid dagens sammanträde förslag till kontrakt. Dessa kunde 
ej betraktas som särskilt förmånliga för DIF, då de förutsatte att 
DIF: s del av bruttot skulle belöpa sig till 10 procent i stället för 
av Länsstyrelsen och lotteriutredningen förutsedda 15 procent. I kon
sultarvode skall Riksbingo få tillgodoräkna sig kr. 9.000:- pr månad 
och pr lokal.

Ulf Örnmarker meddelade att en undersökning skall göras i sam
band med spelet på Domino I avseende kostnadssidan för att finna motiv 
till att procentsatsen ej kunde göras högre än de 10 procenten. För att 
uppnå en tillfredsställande lönsamhet ansågs skäl föreligga att i dags
läget föreslå Riksbingo att höja procentsatsen. En gemensam aktion med 
Hammarby och Reymersholm skall göras. Dessförinnan skall ekonomiutskottet 
i DIF jämte Örnmarker ta en ny förhandlingsomgång med bingoföretagets 
dir. Berggren. I avvaktan härpå skall nu föreliggande förslag till 
kontrakt på Skärholmen, Plaza, Epa och Domino I ej undertecknas. I hän
delse något annat alternativ än "10-procent-erbjudandet” ej går att 
få och risk för ett sammanbrott anses föreligga och därmed ett av
brytande av DIF:s bingospelande på nämnda lokaler ges ekonomiutskottet 
fullmakt underteckna ett avtal. Det förutsättes att DIF:s underhandlare 
håller kontakt med Länsstyrelsen om förutsättningarna för den fort
satta bingoverksamheten efter en lägre procentsats än vad som är norm
givande för speltillstånds erhållande.
§ 128: Föregående protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 10 av den 9.4.75.
§ 129: Uppvaktning i anslutning till konståkningsaktion:

Ulf Örnmarker upptog till diskussion § 124 i ovannämnda 
protokoll menande att passusen om att de aktiva konståkarnas protest
skrivelse skulle bedömas som störande för de fortsatta kontakterna 
mellan IdrottsfÖrvaltningen och DIF: s Överstyrelse var omotiverad. 
Eftersom det gällde en spontan aktion av de aktiva fanns ej anledning hin
dra den gå fram till avsedd myndighet, och om också Örnmarker erkände 
sig ha hjälpt de aktiva med skrivelsens formuleringar betraktade han det 
son helt naturligt, att de aktiva ej skulle behöva ha ÖS-sanktion för 
sitt spontana handlande. Rolf Theblin och Karl Liliequist jämförde
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konståkarnas aktion med att exempelvis föreningens fotbollsspelare 
gjorde en notsvarande protest att de ej fick träna på Stadion etc. 
och Rudolf Walldén anmälde att Idrottsförvaltningens dir. Gösta 
Söderberg framhållit svårigheter i underhandlingar med DIF, då varje 
enskild sektion agerade i olika ärenden.

I avvaktan på en utlovad kopia av konståkarskrivelsen 
beslöts att Överstyrelsen skulle medverka till att ge tyngd åt 
aktionen med en egen skrivning och att samtidigt uttala önskemål 
on ett sammanträde i ärendet med Idrottsförvaltningen, varvid 
från sektionen skall närvara dess ordförande Lars Erik Löfman och 
från ÖS Ulf Örnmarker.

På förslag av Roland Erixon omformulerades § 124, sista 
meningen, till följande två meningar: ”Konstaterades att de därvid 
gått vid sidan om gällande handläggsningspraxis och inte via sin sek
tionsstyrelse fått Överstyrelsens sanktion för protestskrivelsen. Dock 
bedömdes i detta fall skrivelsen vara resultatet av en spontan aktion 
från sektionens aktiva.”

§ 130: Basket eller inte:

Anmälde sekreteraren att basketboll på Djurgårdens program 
måste bli föremål för ett ställningstagande sedan KFUM/Central, som 
föreningen underhandlar med om ett samgående, larmat om nödvändigheten 
av ett omgående besked. KFUM avsåg annars att alliera sig med en div. II-
klubb i Stockholm. Sammanträdet var överens i fråga om att basket är 
en sport ”i tiden” och särskilt förekomsten av en stor ungdomsavdel
ning i KFUM gjorde ett samgående särskilt motiverat. Häremot måste 
vägas kostnadssidan, och Rolf Theblin ifrågasatte om inte tiden snarare 
var inne att nedlägga vissa sektioner med bristande effektivitet och 
omöjlig ekonomi än att engagera sig i nya projekt.

Efter ytterligare diskussion uppdrogs åt sekreteraren att 
ta ny kontakt med KFUM/Central och framlägga ett erbjudande, att 
Djurgården är beredd för en ekonomisk satsning runt ett belopp på 
20.000-25.000 kronor för ett första ”provår”. Den budget, som KFUM 
under hand presterat, utvisade balans på konstnads- och inkomstssidorna, 
nen föranledde för dagen ingen prövning. Efter de nya kontakterna 
upptas ärendet till förnyad behandling vid kommande ÖS-sammanträde. 
Det antecknades att ett samgående innebär att KFUM:s nuvarande styrelse 
och funktionärer svarar för administrationen av en ev. basketsektion 
i Djurgården och att alla aktiva medföljer i ”paketet”.

§ 131: Ishockeyrapport:
Meddelade Roland Erixon att överenskommelse träffats av 

ishockeysektionens styrelse med Hans Mild som tränare efter Carl-Göran 
Öberg. Ny lagledare efter Kurt Thulin skall utses. Kontakt med ut
ländska tränare har visat att kostnadssidan ligger kring 200.000 kronor, 
varför alla sådana planer måste skrinläggas. I anslutning härtill 
kunde konstateras att sektionens ekonomi kräver ett omedelbart hjälp- 
program i ÖS-regi. Beslöts att ÖS redan påföljande dag skall diskutera 
situationen med de närmast ansvariga i sektionsstyrelsen. Från ÖS 
delegeras Reine Gustafsson, Rolf Theblin och Karl Liliequist.

Frågan om nyförvärv på aktiva sidan är på grund av nämnda 
ekonomiska situation högst problematisk. Den begärliga varan är 
prissatt med kr. 150.000:- pr spelare utan garanti för nästarklass.

Inför sektionens årsmöte den 6/5 föreligger avsägelse från 
Arne Palm. Aktuella kandidater: Kurt Thulin, Folke Lindström samt Ove 
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Svensson, vilken senare avser att sluta som aktiv spelare och anses 
kunna tillföra sektionsstyrelsen nyttiga impulser.
§ 132: Souvenirförsäljning:

Orienterade Roland Erixon om ev. försäljning av för
eningens souvenirer på Sportkompaniet, Vasagatan i Stockholm.
§ 133: Märkesregistreringen:

Föredrogs meddelande från Kungl. Patent- och Registrerings
verket om slutligt godkännande av föreningens inregistrering av klubb
märket med den reservationen att bokstavskombinationen D.I.F. ej med
gives med ensamrätt. Invändningar mot DIF: s ansökan, som nu kungjorts 
den 11/4/75 i Registreringstidning för varumärken, måste ha gjorts 
senast två månader härefter.
§ 134: Hedersordförandens jordfästning:

Bertil Nordenskjölds bortgång och jordfästning fästes 
till dagens protokoll med rapporten om en högtidlig jordfästningsakt 
den 2/4 i Norra krematoriet med stor anslutning från bl.a. olika 
organisationer, med vilka ”Nocke” samverkat. För DIF:s ÖS talade 
Karl Liliequist med närvaro från den inre kretsen även av Hilding 
Lövdahl, Kaj Alm och Lennart Öberg, den senare med föreningens fana. 
För Sällskapet Gamla Djurgårdare, som representerades av ett flertal 
medlemmar, talade Ingvar Norén, för Svenska Fäktförbundet Sven Thofelt.
§ 135: Lokalproblem:

Redogjorde Rolf Theblin för sina sonderingar i olika 
lokalangelägenheter med möjligheten att låta boxarna sammanbo med 
brottarna i Åkeshovshallen som redan resulterande i motstånd från 
brottarsidan. Meddelades vidare att bidrag till lokalhyrorna i fort
sättningen bakas in i den allmänna medelstilldelningen med rätt för 
de mottagande föreningarna att disponera beloppen utan restriktioner 
från de kommunala myndigheterna.
§ 136: Uppvaktningar:

Beslöts att i samband med uppvaktningar för födelse
dagsfyllande medlemmar utdela till:

Bert Ackered, ordf. i slalomsektionen, 50 år den 25/4, 
silver-hästskon nr 39,

Per-Gunnar Ericsson, ordf. i cykelsektionen under 10 år, 
50 år den 6/5, silverhästskon nr 40,

Hans-Fredrik Frostell, sekr. i Gamla Djurgårdare, 70 
år den 6/5, någon form av present på sekreterarens bedömning.

Vid uppvaktning för P.G. Ericsson skall Hilding Lövdahl 
representera.
§ 137: Distribution av Djurgårdaren:

Förelåg tryckerirapport från CEO att ”Djurgårdaren” 
förelåg klar för distribution den 25/4, då större delen av upplagan 
på 6.000 ex. översändes till Directus för dess åtgärdande. Kuvert och 
etiketter levererade till Directus i förväg.
§ 138: Tackskrivelse:

Föredrogs tackskrivelse från Béla Rerrich för erhållen 
utmärkelse, guldplaketten, beviljad till föreningens årsmöte och utdelad 
i efterhand vid senaste träffen med fäktsektionen. (forts.)
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§ 139: Stormöte med Stockholms Idrottsförbund:
Redogjorde Lennart Öberg för vad som förevarit vid 

stormötet i Stockholms Idrottsförbund den 9/4 med 150 deltagare 
från olika idrottsföreningar. Idrottsförvaltningen, som företräddes 
av bl.a. Thorsten Sundström och Gösta Söderberg hade svarat på 
många missnöjesfrågor kring det årliga verksamhetsbidraget och be
rättat om den nya handläggningen av hyresbeloppens administration.. 
Mötet var av informativ karaktär.
§ 140: Prel. äskande av brottningsstyrelsen:

Meddelade Lennart Öberg, att en skriftlig framställ
ning avsänts från brottningssektionen med äskande av anslag för sä
songens avslutande. I avvaktan på skrivelsen bordlades ärendet.(Senare 
har skrivelsen lagts på ÖS:s sammanträdesbord och innebär en fram
ställning om erhållande av kr. 4.000:- för att tillsammans med av de 
aktiva insamlade kr. 2.000:- täcka kostnaderna för en kombinerad 
tränings- och rekreationsresa till Ibizza.)
§ 141: Nästa sammanträde:

Beslöts att nästa sammanträde i ÖS skall äga rum mån
dagen den 5/5/75 kl. 18.15.

Det antecknades att ishockeysektionens årsmöte utlysts 
till tisdagen den 6/5 kl. 19.30 på Stadion.

(Härefter har det rapporterats att bordtennissektionen 
haft årsmöte, varvid mångårige ordföranden Karl Fagerstedt avgått och 
till hans efterträdare valts vice ordf. Bertil Ferséus.)

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Roland Erixon) (Karl Liliequist)


